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PROTOKOLL STYREMØTE 
Stange Jeger- og Fiskerforening  

Sted/dato: Styremøte, Temmen, onsdag 04.06.25, kl. 18.00 – 20.10 

Deltakere: Ole Mattis Lien (møteleder), Levi N. Tyriberget, Kim Arne Røhne, Sigbjørn Stensrud, 

Frode Strandlie, Hermann Floden, Tor Gunnar Enger, Rolf Hanstad, Knut R. Olsen, og 

Anne Marthe Gjestvang. 

Forfall: Bjørg-Karin Ringen, Arne Hamarsland og Siw Kr. Moen. 

Referent: Anne Marthe Gjestvang 

 

Sak 25-01 Konstituering av styret 
 
Arbeidsform 
Styremøter avholdes i hovedsak med fysiske møter, ca. ett møte pr. måned, fortrinnsvis søndager kl. 
18 på Temmen, unntaksvis på Teams. Disiplinerte styremøter med varighet 2 - 2,5 time. 
Saker meldes i god tid før styremøtene til leder, nestleder eller sekretær.  Styremøter avlyses ved 
mangel på saker. Forslag på møteplan settes opp av sekretær. 
 
Rutiner 
Styremøter gjengis i mer protokoll- enn referats form.  
Frist for utsendelse av innkalling til styremedlemmene: 1 uke før avholdelse av styremøte.  
Frist for utsendelse av forslag til protokoll fra sekretær: om lag 1 uke etter avholdt møte.  
Frist for godkjenning av protokoll: 1 uke etter utsendt protokollforslag. Endringer sendes sekretær, 
og dersom sekretær ikke mottar innspill innen 1 uke etter utsendelse anses protokoll som godkjent. 
I henhold til vedtektene skal protokoll publiseres. 
 
Investeringer/budsjettdisiplin 
Styrevedtak skal følges, men utvalgene må ha spillerom. Utvalgene skal ha budsjett, og 
budsjettmøter avholdes før årsmøte. 
Trinnvise innvesteringsgrenser innføres; beløpsgrenser for investeringer/utbedringer ut over budsjett 
for utvalgene, onsdagstreffen, styret og årsmøte behandles i et senere styremøte. 
 
Godtgjøring for frivillig arbeid / styrehonorar; behandles på neste styremøte. Forslag tidligere 
benyttede takster, ansvar sekretær. 
 
Innmelding av nytt styre til Brønnøysundregistrene gjøres av leder Ole Mattis. 
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Sak 25-02 Styringsdokument 
 
Styringsdokument, et verktøy i daglig drift og for valgkomiteen. 
 
Styringsdokument del-A: Beskrivelse av verv  -nyttig blant annet for valgkomiteen. 
Styringsdokument del-B: Beskrivelse av rutiner, konkrete arbeidsoppgaver mer detaljert beskrevet, 
eks. smårovviltpoeng, gjennomføring årsmøte -nyttig i hovedsak for valgte styremedlemmer. 
Forslag på beskrivelser av verv, del-A, laget av Ole Mattis og Anne Marthe.  
 
Styringsdokumentet skal være et levende dokument med kontinuerlig oppdatering, ajourføring 
merkes eksempelvis «Revidert DD.MM.ÅÅ». 
Utkastet sendes styremedlemmene sammen med protokoll fra dette møtet, og alle vurdere utkastet 
for videre arbeid i neste styremøte før vedtak fattes. 
 
 
Sak 25-03 Økonomi 
 
Pr. mai omsetning NOK 441 000. Driftsresultat så langt 73 000. 
372 000 omsetning samme tid i fjor. 
 
Kasserer prøver å dimensjonere rapportene pr. avdeling. Skriv hvilket utvalg faktura eller inntekter 
tilhører, dette forenkler jobb med sortering på riktig avdeling. Tor skal ha et møte med 
regnskapsfører i morgen torsdag 5. juni. 
 
Mottatt NOK 52 500 fra RASA, dette er deler av tilskudd for ett kalender år. Samarbeidsavtalen sier 
NOK 64 000. Ole Mattis etterspør differansen hos SA. 
 
Innkjøp av varmepumpe er vedtatt av styret tidligere, er på budsjett for inneværende år. Tilskudd 
varmepumpe inntil 100 000; Frode har sendt skjema til Siw. Rolf kontakter Siw for tilskudd-skjema og 
undersøker konkrete tilbud. 
 
Langtidsbudsjett bør settes opp.  
Klubbhuset inkl. kjøkken trenger utbedring. Rolf undersøker tilbud.  
Støydemping av nye standplasser på lerduebana kan være aktuelt.  
 
Utgift søppelcontainer; Tor sjekker. 
 
Forsikringer bør gjennomgås. Utgift kr. 14 900 så langt i år. 
 
Postboks nr. 48 på Stange er oppsagt. Tor undersøker muligheten for postboks på Tangen. 
 
Hedemarkenkarusellen: Tap på duer ut i ut fra fordelingsnøkkel hvor 20 % av startkontingent tilfaller 
arrangør. OM tar opp dette med Svein Arve Pedersen. Forslag: Endre startkontingent for 
hagleskyttere eller endre fordelingsnøkkel. 
 
Flaskepant benyttes til kjøp av uttrekkspremier til elgjegerdagen. 
 
Godkjenningsregime: faktura/kvittering til Tor, og Ole Mattis signerer. 
 
Søknader 
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Aktuelle: Sparebankstiftelsen, Gjensidigestiftelsen, Tippemidler, Grue Sparebank, Tolga og Os 
Sparebank. Passe på så vi ikke konkurrerer med oss selv. 
«Kurs AS» tilbyr tjeneste til frivillige organisasjoner med å finne finansieringsmuligheter, eller 
organisasjonen kan få tilgang til søkeportal og søke selv mot et årlig gebyr på NOK 3 000.  
 
 
Sak 25-04 Onsdagstreffen 
 
Rutiner 
Avholdes hver onsdag kl. 10-13. Diverse småjobber er blitt utført på Temmen etter oppstart, 4-5 treff 
så langt. Ei brusflaske pr. deltaker samt kaffe, bifalles av styret.  
Noen jobber står på vent: Lysjøsætra, Sjømannshjemmet, jobb på langholdet elgbanen. 
Oppgaver fra utvalgene til Onsdagstreffen meldes Rolf eller Ole Mattis. Følgende ble meldt inn under 
møtet: duk i taket på trapbana, beising av skinnegangene på skivetrekken og løpende elgen, vask og 
impregnering av lavvoen.  
Småinvesteringer / utbedringer applauderes av styret når det finnes vilje til dugnadsjobb. 
Investeringsgrenser for onsdagstreffen styrebehandles i neste styremøte. Jfr. Sak 25-01 Konstituering 
av styret – investeringsgrenser. 
 
 
Sak 25-05 Nøkkeloversikt 
 
Nøkkeloversikt sorterer under driftsutvalget -->Rolf. Rolf og Hermann lager og oppdaterer liste for 
foreningas nøkler. 
Bestille 5 nye nøkler: Rolf leverer underskrevet skjema for nøkkelbestilling hos Certego. Han får 
fullmakt fra leder Ole Mattis samt protokoll fra årsmøte til bruk for nevnte skjema. 
Evt. ny sylinder til lås på våpencontainer, Rolf sjekker evt. alternativer. Oppfølging i neste styremøte. 
 
 
Sak 25-06 Eventuelt 
 
Levi: Ønske om rydding av lager innenfor garderoben i klubbhuset. Anne Marthe grovrydder, og 

merker hyller. Levi finrydder utstyret til barne- og ungdomsutvalget. Av utvalgene har B&U størst 

behov for plass der inne, videre trengs plass til premier. 

Ole Mattis: Markedsføring av uteleieobjekter: klubbhus, lavvo, Lysjøsætra bør markedsføres. 

Flere i styret: Hundefôr bør også selges på Temmen når anlegget er åpent for skyting, fått en del 

forespørsler. Oppbevaring på Temmen i putekasse med lås. Hovedlager og salg hos Siw Kr., andre 

enn henne må transportere fôret fra hovedlager til Temmen.  

Frode: mottatt henvendelse fra Romedal og Vallset JFF (RVJFF) v/Bjørn Erik Halvorsen. RVJFF skal ikke 

ta opp igjen noen figursti, spørsmål om samarbeide med oss i Stange på vår figurstiløype. De stiller 

da i så fall med folk. Hva med inntekt? Det avholdes et internt møte i lerdueutvalget og med 

foreningsleder Ole Mattis før vi svarer ut henvendelsen. 

Frode: Strømforsyning til sportingbana trenger utbedring. Antatt kostnad kr. 10 000. Ble godkjent av 

styret. 

Neste styremøte: søndag 29. juni kl. 18.00 på Temmen.  


